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Vinterfotboll tidsfördelning - Förbundsremiss  

Remiss 

Idrottsnämnden uppdrog på sitt sammanträde den 24 september 

2019 i en skrivelse om vinterfotboll till idrottsförvaltningen att ta 

fram en fördelningsprincip för fördelning av tider utanför säsong. I 

skrivelsen uttrycks också att det är viktigt att fördelningen sker i 

dialog med föreningarna och Stockholms Fotbollförbund. 

 

Idrottsförvaltningen bedömer att det, utöver Stockholms 

Fotbollförbund, är viktigt att idrottsrörelsen i övrigt ges möjlighet 

att yttra sig i denna fråga. Därför remitteras förslaget även till RF-

SISU Stockholm. När förbundens svar inkommit planeras även en 

remissomgång till berörda fotbollsföreningar. 

 

Målet är att idrottsnämnden ska kunna fatta beslut i ärendet den 20 

oktober i år. Idrottsförvaltningen önskar därför svar till 

idrott@stockholm.se senast den 30 augusti. Om längre svarstid 

önskas kan ni kontakta peter.ahlstrom@stockholm.se eller 08-508 

28 438. Frågor om remissen besvaras av samma person. 

 

Fördelningsprincip för vinterfotboll  

Nuläge 

Det har historiskt varit ett önskemål hos framför allt elitlag och lag i 

de övriga nationella serierna (tom division 3 för herrar och division 

1 för damer) att träna utomhus vintertid. Därefter har juniorer och 

lag i lägre divisioner kunnat ansöka om träningstid. Under årens 

lopp har intresset att boka tid för fotbollsträning under ickesäsong 

till gängse taxa ökat bland föreningarnas ungdomslag. 

 

Fördelningsprincipen som använts hittills är: 

1. Nationella serier (allsvenskan till div. H3/div. D2) 

2. Div 3 Dam 

3. Div 4 Herr 

4. Ungdomslag i högre serier 

5. Div 4 dam 

6. Div 5 herr 

mailto:idrott@stockholm.se
mailto:peter.ahlstrom@stockholm.se
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7. Resterande ungdomar 

8. Div 5 dam, div 6-7 herr 

 

På stadens webbplats presenteras information om förutsättningarna 

för vinterfotboll: 

https://foretagsservice.stockholm/foreningar-kulturaktorer/lokaler-

och-anlaggningar/boka-idrottsanlaggning/vinterfotboll/ 

 

Förslagen 

Det har framförts önskemål, som idrottsnämnden också hörsammat, 

att barn- och ungdomsfotboll ska ges en högre prioritet i 

fördelningen av träningstider på ickesäsong. En utgångspunkt ska 

även fortsättningsvis vara att tider fördelas efter ansökan. Ett förslag 

för att uppnå detta vill vi nu ha förbundens synpunkter på.  

 

Förslag på ny fördelningsprioritering under ickesäsong 

 Damelit (allsvenskan, elitettan) 

 Ungdomslag måndag-fredag kl. 16.00-19.30 samt lördag-

söndag kl. 8.00-13.00. 

 Seniorlag måndag-fredag kl. 19.30-22.00 samt lördag kl. 13.00-

18.00, söndag kl. 13.00-22.00. 

Ungdomstider fördelas på samma sätt som under säsong, dock 

baserat på inskickade önskemål. 

Seniorlag fördelas uppifrån och ned enligt nuvarande indelning. 

Anledningen till att vi föreslår att damelit prioriteras först är att de 

inte som herrelit kan träna på dagtid på samma sätt. Detta påverkar i 

dagens läge Grimsta IP och Kanalplan och i en nära framtid 

Kristinebergs IP. 

 

Det finns ett antal planer som på olika sätt görs tillgängliga för 

träning under vintern genom enskilda föreningars ekonomiska 

insatser. Förvaltningen anser att det är rimligt att dessa föreningar 

därmed ges en fördel i tilldelningen av tid på dessa planer. I vissa 

fall har föreningar skötseluppdrag och i andra fall betalar 

föreningen hela kostnaden för uppvärmning och/eller bidrar med 

egen arbetsinsats. Förvaltningen anser att dessa planer även 

fortsättningsvis helt eller delvis (som det är avtalsreglerat) ska 

användas av den förening som gör den ekonomiska insatsen. Detta 

ska i sin tur inte påverka tilldelningen av träningstider i övrigt. 

Förvaltningen önskar förbundens synpunkter på detta. 

 

Det är endast på fotbollsplaner och i ishallar som förvaltningen 

fördelar träningstid utanför säsong. När det gäller ishallar handlar 

det om föreningsönskemål ungefär åtta veckor innan och tolv 

https://foretagsservice.stockholm/foreningar-kulturaktorer/lokaler-och-anlaggningar/boka-idrottsanlaggning/vinterfotboll/
https://foretagsservice.stockholm/foreningar-kulturaktorer/lokaler-och-anlaggningar/boka-idrottsanlaggning/vinterfotboll/
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veckor efter nolltaxeperioden. Tiden används vanligtvis till 

försäsongsträning och träning inför cuper. När det gäller 

fotbollsplaner, såväl snöröjda som uppvärmda, gäller det mer 

reguljär träning under ickesäsongen november-mars. Däremot 

värms inte någon plan upp före den 6 januari. Även efter det 

datumet kan vädret förhindra uppvärmning. 

 

Vi har noterat en generellt ökande efterfrågan att utöva sin idrott 

under en större del av året, även om det inte är vanlig säsong, dvs 

att det pågår seriespel eller på annat sätt räknas som idrottens 

naturliga säsong. 

  

Förvaltningen önskar därför förbundens synpunkter om eventuella 

inlåsningseffekter för barn och ungdom när även ickesäsong 

prioriteras och fördelas i yngre åldrar. 

 

_______ 

 



Remissvar Stockholms Fotbollförbund – Vintertid Tidsfördelning 

 

Generellt 

Vi delar Stockholms Stads uppfattning om att önskemålet om att träna under 

”icke-säsong” har ökat. HÄRLIGT! Vi tycker att det är en bra och nödvändig 

utveckling och att det är viktigt att vi kan tillgodose detta på bästa möjliga sätt. 

Vi vet, från så många olika källor, att rörelse och idrottsverksamhet för unga är 

väldigt viktigt av många olika anledningar.  

Behovet av att röra på sig och hålla sig sund och frisk minskar inte med åren. 

Det är lika viktigt för en person mellan 20-40 år att motionera och röra på sig 

regelbundet. Därför är det lika viktigt att vi även kan tillgodose seniorlagens 

önskemål att träna mer under icke-säsong på ett så bra sätt som möjligt.  

Vad gäller ungdomar så uppmuntrar vi till dubbelidrottande och de ungdomar 

som gör det bör prioritera sin vinteridrott under vinterhalvåret. MEN. Vi måste 

också förstå att väldigt många spelar bara fotboll och vi kan inte gärna tvinga 

barn till att dubbelidrotta. Extra vanligt att ”bara” spela fotboll är det hos barn 

med annan etnisk bakgrund.  

All rörelse och all idrottsverksamhet, oavsett ålder och tid på året, är viktig och 

bra för folkhälsan, något vi fått ett väldigt starkt kvitto på från FHM under 

rådande pandemi. Vi ser det som viktigt att antalet vintertider utökas så vi bättre 

kan tillgodose behoven.  

 

Angående förslag på ny fördelningsprincip 

Vi tolkar förslaget såsom att ungdomslag kommer prioriteras på tider fram till 

19:30. Om en situation uppstår att det blir seniortider (19:30-22:00) över så ser 

vi det som viktigt att dessa tider erbjuds ungdomslag. Och tvärtom, om det blir 

ungdomstider över så bör dessa erbjudas seniorlag.  

Vi ser det som fullt möjligt för 15-19 års lag att träna fram till kl 21:00 om tider 

blir över.   

Under förutsättning att vi har tolkat förslaget riktigt så tycker vi 

fördelningsprincipen är bra.  

 

Angående förtur för vissa föreningar 

Även StFF anser att det är lämpligt att de föreningar som bidrar med ekonomi 

och/eller arbetsinsatser får en viss fördel när fördelningen sker. Det är dock 

viktigt att alla klubbar får samma chans att bidra med ekonomi eller 

arbetsinsatser.  Och hur stora fördelar en insats ska ge är omöjligt för oss att 

svara på utan att veta detaljer.  

 



Angående Nolltaxa och icke-säsong 

Viljan och behovet av att träna under icke-säsong ökar vilket är mycket bra för 

samhället och folkhälsan. Vår klara uppfattning är att viljan är ännu större än 

vad som märks idag. En faktor som påverkar är den högre vintertaxan per 

timme. Om ”säsongstaxan” hålls en längre period så tror vi att vi skulle få ännu 

fler barn och ungdomar att röra på sig under längre perioder, något vi alla 

eftersträvar.  

Vi ser fram emot en framtida diskussion om vad som bör vara en lämplig period 

för säsongstaxan.  

 

Med vänlig hälsning 

 

/ Stockholms Fotbollförbund 
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Remissvar Vinterfotboll tidsfördelning 

Idrottsförvaltningen i Stockholm stad har lämnat möjlighet till RF-SISU 

Stockholm att inkomma med synpunkter på förslaget angående 

Vinterfotboll tidsfördelning. Syftet är att Stockholms stad på uppdrag av 

idrottsnämnden ska ta fram en fördelningsprincip för fördelningen av 

tider för fotboll utanför säsong.  

RF-SISU Stockholm företräder cirka 2 700 idrottsföreningar och 72 

idrottsförbund i 22 kommuner i Stockholmsregionen. Ungefär hälften av 

dessa idrottsföreningar är baserade i Stockholm stad. Vårt uppdrag är att 

företräda, bilda, utbilda och stödja idrottsföreningar och 

specialdistriktsidrottsförbund. I uppdraget företräda ingår att vara en röst 

och påverka aktuella politiska beslut för den samlade idrottsrörelsens 
bästa.  

Vi har följande synpunkter och medskick att göra avseende följande 
remiss: 

 Vi ser positivt att fördelningsprincipen förändras och anpassas för de 
behov och värderingar som finns idag.  
 

 Fotboll som så många andra idrotter bedrivs idag året runt. Det är positivt 
att idrottsförvaltningen vill ge goda träningsmöjligheter för barn, unga 
och vuxna även utanför huvudsäsong. 
 

 Vi anser att det är positivt att damelit prioriteras upp relativt herrelit, 
detta med anledning av att de har andra förutsättningar och behov för sin 
träningsverksamhet än herrelit. 

 

 Att det är positivt att tidstilldelning tar hänsyn till att ungdomslag får 
tidigare träningstider. 

 

 Vi vill poängtera att det även är viktigt att ta hänsyn till att det finns 
tillgång till idrottsanläggningar inom rimliga avstånd från där barn och 



 
  

unga bor, dvs det behövs fler idrottsytor generellt i Stockholm och särskilt 
i vissa stadsdelar. När det gäller vinterfotboll bör idrottsföreningar 
tilldelas tider på rimliga avstånd från deras basområde.  

 

 I remissen ombeds vi ju också särskilt svara på frågan om eventuell 
inlåsningseffekt.   
 

RF-SISU Stockholm vill här lyfta det till det stora förändringsarbete som 
vi bedriver, till Strategi 2025. En del av detta är att ändra synen på träning 
och tävling, dvs att barn och unga ska få delta på sina villkor och att 
utvecklas i sin egen takt. I detta ingår också att driva större öppenhet för 
att barn- och unga uppmuntras att delta i flera idrotter långt upp i åldern 
utan att de ”straffas” av någon tränare, ledare eller förening. Vi driver 
därför ett projekt som vi kallar samsyn för att öka förståelsen och nå 
samarbete mellan olika idrotter för att öppna upp för detta i praktiken. 
Detta arbete gör vi både med kommuner och olika idrottsförbund. Vi tror 
detta är den rätta vägen och bidra till att öppna upp möjligheter mellan 
olika idrotter. Att erbjuda träning i fotboll vintertid är därmed positivt och 
en del av denna strategi. 
 

 

 

 

Om ni har frågor eller önskar mer information får ni gärna kontakta mig, xx; 

Roger.vintemar@rfsisu.se 

 

 

Med vänliga hälsningar 

 

 

Cinnika Beiming  

Distriktidrottschef 

RF-SISU Stockholm  

 

 

Roger Vintemar  

Verksamhetschef Kommunikation, 

anläggning och påverkan 

RF-SISU Stockholm 
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Vinterfotboll tidsfördelning - Föreningsremiss  

Remiss 

Idrottsnämnden uppdrog på sitt sammanträde den 24 september 

2019 i en skrivelse om vinterfotboll till idrottsförvaltningen att ta 

fram en fördelningsprincip för fördelning av tider utanför säsong. I 

skrivelsen uttrycks också att det är viktigt att fördelningen sker i 

dialog med föreningarna och Stockholms Fotbollförbund. 

 

Målet är att idrottsnämnden ska kunna fatta beslut i ärendet den 20 

oktober i år. Idrottsförvaltningen önskar därför svar till 

idrott@stockholm.se senast den 25 september. Om längre svarstid 

önskas kan ni kontakta peter.ahlstrom@stockholm.se eller 08-508 

28 438. Frågor om remissen besvaras av samma person. 

Fördelningsprincip för vinterfotboll  

Nuläge 

Det har historiskt varit ett önskemål hos framför allt elitlag och lag i 

de övriga nationella serierna (tom division 3 för herrar och division 

1 för damer) att träna utomhus vintertid. Därefter har juniorer och 

lag i lägre divisioner kunnat ansöka om träningstid. Under årens 

lopp har intresset att boka tid för fotbollsträning under ickesäsong 

till gängse taxa ökat bland föreningarnas ungdomslag. 

 

Fördelningsprincipen som använts hittills är: 

1. Nationella serier (allsvenskan till div. H3/div. D2) 

2. Div 3 Dam 

3. Div 4 Herr 

4. Ungdomslag i högre serier 

5. Div 4 dam 

6. Div 5 herr 

7. Resterande ungdomar 

8. Div 5 dam, div 6-7 herr 

 

På stadens webbplats presenteras information om förutsättningarna 

för vinterfotboll: 

https://foretagsservice.stockholm/foreningar-kulturaktorer/lokaler-

och-anlaggningar/boka-idrottsanlaggning/vinterfotboll/ 

mailto:idrott@stockholm.se
mailto:peter.ahlstrom@stockholm.se
https://foretagsservice.stockholm/foreningar-kulturaktorer/lokaler-och-anlaggningar/boka-idrottsanlaggning/vinterfotboll/
https://foretagsservice.stockholm/foreningar-kulturaktorer/lokaler-och-anlaggningar/boka-idrottsanlaggning/vinterfotboll/
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Förslagen 

Det har framförts önskemål, som idrottsnämnden också hörsammat, 

att barn- och ungdomsfotboll ska ges en högre prioritet i 

fördelningen av träningstider på ickesäsong. En utgångspunkt ska 

även fortsättningsvis vara att tider fördelas efter ansökan. Ett förslag 

för att uppnå detta vill vi nu ha era synpunkter på.  

 

Förslag på ny fördelningsprioritering under ickesäsong 

 Damelit (allsvenskan, elitettan) 

 Ungdomslag måndag-fredag kl. 16.00-19.30 samt lördag-

söndag kl. 8.00-13.00. 

 Seniorlag måndag-fredag kl. 19.30-22.00 samt lördag kl. 13.00-

18.00, söndag kl. 13.00-22.00. 

Ungdomstider fördelas på samma sätt som under säsong, dock 

baserat på inskickade önskemål. 

Seniorlag fördelas uppifrån och ned enligt nuvarande indelning. 

Anledningen till att vi föreslår att damelit prioriteras först är att de 

inte som herrelit kan träna på dagtid på samma sätt. Detta påverkar i 

dagens läge Grimsta IP och Kanalplan och i en nära framtid 

Kristinebergs IP. 

 

Det är endast på fotbollsplaner och i ishallar som förvaltningen 

fördelar träningstid utanför säsong. När det gäller ishallar handlar 

det om föreningsönskemål ungefär åtta veckor innan och tolv 

veckor efter nolltaxeperioden. Tiden används vanligtvis till 

försäsongsträning och träning inför cuper. När det gäller 

fotbollsplaner, såväl snöröjda som uppvärmda, gäller det mer 

reguljär träning under ickesäsongen november-mars. Däremot 

värms inte någon plan upp före den 6 januari. Även efter det 

datumet kan vädret förhindra uppvärmning. 

 

Det finns ett antal planer som på olika sätt görs tillgängliga för 

träning under vintern genom enskilda föreningars ekonomiska 

insatser. Förvaltningen anser att det är rimligt att dessa föreningar 

därmed ges en fördel i tilldelningen av tid på dessa planer. I vissa 

fall har föreningar skötseluppdrag och i andra fall betalar 

föreningen hela kostnaden för uppvärmning och/eller bidrar med 

egen arbetsinsats. Förvaltningen anser att dessa planer även 

fortsättningsvis helt eller delvis (som det är avtalsreglerat) ska 

användas av den förening som gör den ekonomiska insatsen. Detta 

ska i sin tur inte påverka tilldelningen av träningstider i övrigt. 

Förvaltningen önskar era synpunkter på detta. 
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Förbundens remissvar 

De två tillfrågade förbunden har lämnat följande svar på remissen. 

Det framgår av deras svar att de även har fått möjlighet att yttra sig i 

den övergripande frågan om inlåsningseffekter när ickesäsong 

formaliseras i vissa idrotter. Eftersom det endast är 

fotbollsföreningar som ges möjlighet att svara i den här 

remissomgången har vi ansett att ni inte behöver yttra er i den 

frågan. 

 

Stockholms Fotbollförbund 

Generellt 

Vi delar Stockholms Stads uppfattning om att önskemålet om att 

träna under ”icke-säsong” har ökat. HÄRLIGT! Vi tycker att det är 

en bra och nödvändig utveckling och att det är viktigt att vi kan 

tillgodose detta på bästa möjliga sätt. Vi vet, från så många olika 

källor, att rörelse och idrottsverksamhet för unga är väldigt viktigt 

av många olika anledningar.  

 

Behovet av att röra på sig och hålla sig sund och frisk minskar inte 

med åren. Det är lika viktigt för en person mellan 20-40 år att 

motionera och röra på sig regelbundet. Därför är det lika viktigt att 

vi även kan tillgodose seniorlagens önskemål att träna mer under 

icke-säsong på ett så bra sätt som möjligt.  

 

Vad gäller ungdomar så uppmuntrar vi till dubbelidrottande och de 

ungdomar som gör det bör prioritera sin vinteridrott under 

vinterhalvåret. MEN. Vi måste också förstå att väldigt många spelar 

bara fotboll och vi kan inte gärna tvinga barn till att dubbelidrotta. 

Extra vanligt att ”bara” spela fotboll är det hos barn med annan 

etnisk bakgrund.  

 

All rörelse och all idrottsverksamhet, oavsett ålder och tid på året, 

är viktig och bra för folkhälsan, något vi fått ett väldigt starkt kvitto 

på från FHM under rådande pandemi. Vi ser det som viktigt att 

antalet vintertider utökas så vi bättre kan tillgodose behoven.  

 

Angående förslag på ny fördelningsprincip 

Vi tolkar förslaget såsom att ungdomslag kommer prioriteras på 

tider fram till 19:30. Om en situation uppstår att det blir seniortider 

(19:30-22:00) över så ser vi det som viktigt att dessa tider erbjuds 

ungdomslag. Och tvärtom, om det blir ungdomstider över så bör 

dessa erbjudas seniorlag.  
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Vi ser det som fullt möjligt för 15-19 års lag att träna fram till kl 

21:00 om tider blir över.   

 

Under förutsättning att vi har tolkat förslaget riktigt så tycker vi 

fördelningsprincipen är bra.  

 

Angående förtur för vissa föreningar 

Även StFF anser att det är lämpligt att de föreningar som bidrar 

med ekonomi och/eller arbetsinsatser får en viss fördel när 

fördelningen sker. Det är dock viktigt att alla klubbar får samma 

chans att bidra med ekonomi eller arbetsinsatser.  Och hur stora 

fördelar en insats ska ge är omöjligt för oss att svara på utan att veta 

detaljer.  

 

Angående Nolltaxa och icke-säsong 

Viljan och behovet av att träna under icke-säsong ökar vilket är 

mycket bra för samhället och folkhälsan. Vår klara uppfattning är 

att viljan är ännu större än vad som märks idag. En faktor som 

påverkar är den högre vintertaxan per timme. Om ”säsongstaxan” 

hålls en längre period så tror vi att vi skulle få ännu fler barn och 

ungdomar att röra på sig under längre perioder, något vi alla 

eftersträvar.  

 

Vi ser fram emot en framtida diskussion om vad som bör vara en 

lämplig period för säsongstaxan. 

 

RF SISU Stockholm 

Idrottsförvaltningen i Stockholm stad har lämnat möjlighet till RF-

SISU Stockholm att inkomma med synpunkter på förslaget 

angående Vinterfotboll tidsfördelning. Syftet är att Stockholms stad 

på uppdrag av idrottsnämnden ska ta fram en fördelningsprincip för 

fördelningen av tider för fotboll utanför säsong.  

 

RF-SISU Stockholm företräder cirka 2 700 idrottsföreningar och 72 

idrottsförbund i 22 kommuner i Stockholmsregionen. Ungefär 

hälften av dessa idrottsföreningar är baserade i Stockholm stad. Vårt 

uppdrag är att företräda, bilda, utbilda och stödja idrottsföreningar 

och specialdistriktsidrottsförbund. I uppdraget företräda ingår att 

vara en röst och påverka aktuella politiska beslut för den samlade 

idrottsrörelsens bästa.  

Vi har följande synpunkter och medskick att göra avseende följande 

remiss: 

 Vi ser positivt att fördelningsprincipen förändras och 

anpassas för de behov och värderingar som finns idag.  
 



 

 

 

 Förfrågan 

Sida 5 (5)  

Idrottsförvaltningen 

Strategiska staben 

 

Palmfeltsvägen 5 

Box 8313 

104 20 Stockholm 

Telefon 08-508 28 438 

Växel 08-508 27 700 

peter.ahlstrom@stockholm.se 

stockholm.se 

 

 Fotboll som så många andra idrotter bedrivs idag året runt. 

Det är positivt att idrottsförvaltningen vill ge goda 

träningsmöjligheter för barn, unga och vuxna även utanför 

huvudsäsong. 
 

 Vi anser att det är positivt att damelit prioriteras upp relativt 

herrelit, detta med anledning av att de har andra 

förutsättningar och behov för sin träningsverksamhet än 

herrelit. 

 

 Att det är positivt att tidstilldelning tar hänsyn till att 

ungdomslag får tidigare träningstider. 

 

 Vi vill poängtera att det även är viktigt att ta hänsyn till att 

det finns tillgång till idrottsanläggningar inom rimliga 

avstånd från där barn och unga bor, dvs det behövs fler 

idrottsytor generellt i Stockholm och särskilt i vissa 

stadsdelar. När det gäller vinterfotboll bör idrottsföreningar 

tilldelas tider på rimliga avstånd från deras basområde.  

 

 I remissen ombeds vi ju också särskilt svara på frågan om 

eventuell inlåsningseffekt.   

 

RF-SISU Stockholm vill här lyfta det till det stora 

förändringsarbete som vi bedriver, till Strategi 2025. En del 

av detta är att ändra synen på träning och tävling, dvs att 

barn och unga ska få delta på sina villkor och att utvecklas i 

sin egen takt. I detta ingår också att driva större öppenhet för 

att barn- och unga uppmuntras att delta i flera idrotter långt 

upp i åldern utan att de ”straffas” av någon tränare, ledare 

eller förening. Vi driver därför ett projekt som vi kallar 

samsyn för att öka förståelsen och nå samarbete mellan olika 

idrotter för att öppna upp för detta i praktiken. Detta arbete 

gör vi både med kommuner och olika idrottsförbund. Vi tror 

detta är den rätta vägen och bidra till att öppna upp 

möjligheter mellan olika idrotter. Att erbjuda träning i 

fotboll vintertid är därmed positivt och en del av denna 

strategi. 

 

 

_______ 

 



 

 

Hej Peter, 
BP är positiva till den nya fördelningsprincipen och har inte några invändningar.  
 
 

Carl Halvarsson 
IF Brommapojkarna 
Ungdomskonsulent & Webb/IT-ansvarig 
+46 8-620 08 53 
www.bpfotboll.se  
carl.halvarsson@bpfotboll.se 
 

http://www.ifbp.se/
mailto:carl.halvarsson@bpfotboll.se
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*Nivå 1 = Allsvenskan, Nivå 2 = Superettan, Nivå 3 = Ettan, Nivå 4 = Div.2, Nivå 5 = Div.3 
 

Hammarby svar - Föreningsremiss vinterfotboll tidfördelning  
Hammarby är positiva till stora delar av förslaget om nya fördelningsprioriteringen under icke säsong.  
 

Damelit   
Vi är positiva till att förslaget ser och bemöter damfotbollens vardag och svårigheter, damelit bör 
prioriteras högst. I korta ord, utan elitverksamhet blir det sällan någon stor bred 
ungdomsverksamhet. Dvs utan damelitfotboll blir det ingen bredd på flickfotbollen.   
 

Ungdomsverksamhet kontra motionsidrott för vuxna 
Vi tycker det är positivt att förslaget vill prioriterar ungdomsverksamhet förre motionsidrott för 
vuxna. Vi tycker därför att tiderna ska fördelas på samma sätt som under sommarsäsongen, dvs att 
ungdomslagens tider fördelas vardagar kl. 1600-2030 och seniorlagen 2030-2200.  
 
Man ska inte låta namnet på serien missleda, div. 2 och 3 på herrsidan är idag nämligen fjärde* och 
femte nivån* i Sverige. Det finns fler lag i dessa divisioner som bedriver motionsidrott för vuxna. Här 
tycker vi att ungdomsidrott ska prioriteras högre. På damsidan så är div 1 att likställa med herrarnas 
div2 och 3, så även damernas div 1 lag och lägre bör även de få sina tider fördelad mellan kl. 20:30-
22:00.  
 
Vi tycker att ungdomsidrotten ska prioritera förre motionsidrott för vuxna, året runt, inte bara under 
sommartid. Därför bör samma fördelningstider gälla sommar som vinter, med 16:00-20:30 för 
ungdomar och 20:30-22:00 för senior.  
 
Vi tycker att div.1 på herrsidan bör få en högre prioritet precis som damelit får i förslaget. Nivån i 
herrarnas div 1 är likvärdig med damernas elitetta, dvs en semi professionell nivå som bör prioriteras 
över ungdom tillsammans med damelit.   
 

Ekonomiska insatser  
Vi anser det lämpligt och rimligt att de föreningar som bidrar med ekonomi och/eller arbetsinsatser 
ges fördel i tilldelningen av tider på de planer dessa insatser görs.   
 
  
 

 

PETER KLEVE  
FÖRENINGSCHEF 
Tel: 070 - 325 88 25 
peter.kleve@hammarbyungdom.se   
HAMMARBY IF FOTBOLL 
Orrfjärdsgränd 13  
120 53 Årsta, Sweden 
 
 
 

mailto:peter.kleve@hammarbyungdom.se


Remissvar vinterfotboll träningstider från Karlbergs BK 

2020-10-04 

 

Stockholm stad har gett oss möjlighet att yttra oss angående tilldelningen av vintertider för fotboll. Vi 

lämnar härmed våra synpunkter.  

 

Vi är positiva till att det sker en ny och mer strukturerad fördelning av vintertider.  

 

Angående remissprocessen 

Stockholm stad har tagit väldigt lång tid på sig med att komma med ett förslag. Att man endast 

tillfrågar fem av Stockholms fotbollsklubbar innebär att det knappast kan anses vara demokratiskt 

eller att man ger sig själva chansen att få en helhetsbild. Vi tillfrågade klubbar fick sedan 

ursprungligen nio dagar på oss att lämna ett svar och detta utan någon kontakt, kommunikation eller 

samarbete innan förslaget kom till oss. Även om vi efter överklagan fick totalt 18 dagar på oss är det 

en väldigt kort tid med tanke på det arbete som krävs för att kunna utvärdera nuvarande process och 

förslag, speciellt när vi inte har haft någon insyn i arbetet sedan tidigare. Det har även varit svårt att 

få tag på och få svar av idrottsförvaltningen under processen. 

Vi anser att det krävs en ny process för att få en väl framtagen, korrekt och demokratisk fördelning av 

vintertider. Trots detta kommer vi att presentera de synpunkter vi har på förslaget för denna vinter 

och räknar med att man tar fram ett nytt förslag till nästa vinter. I det arbetet ställer vi gärna upp och 

bidrar med det vi kan. 

 

Angående förslag på ny fördelningsprincip 

Vi tycker att fördelningsprincipen på vardagar är bra förutsatt att det endast är ungdomslag som 

tilldelas ungdomstider. Precis som StFF anser vi att ungdomslag kan träna senare än 19.30 och bör 

erbjudas dessa tider om det blir tider över. På helger önskar lagen oftast spela matcher även under 

vintern. Vi önskar därför att fördelningen antingen sker med detta i åtanke vad gäller planytor och 

hur långa de tilldelade tiderna är. Alternativt att matchtider fördelas efter inskickade önskemål om 

matchtider i en separat tilldelning som i så fall kan anpassas efter matchlängd för olika åldrar.  

 

Angående förtur för vissa föreningar 

Vi anser att det är lämpligt att de föreningar som bidrar med ekonomi och/eller arbetsinsatser får en 

viss fördel när fördelningen sker. Vi ser det som en viktig del i de avtalen att alla föreningar får 

samma möjlighet att bidra på samma sätt när det gäller ekonomi och/eller arbetsinsats genom att 

förvaltningen tydligt kommunicerar vilka möjligheter som finns på förhand. Vilka fördelar som ges för 

vilken insats bör redovisas öppet och i förhand. 

 

 



Angående nolltaxa och ickesäsong 

Då StFFs tävlingar pågår från februari till och med november anser vi att dessa är att betrakta som 

säsong och därmed bör gå under nolltaxa. Vi tror även att den ökade kostnaden för att bedriva 

fotbollsträningar utomhus under vintern gör att allt fler lag startar med futsal under en period av 

vintern. Detta påverkar i hög grad de övriga inomhusidrotternas tillgång till idrottsytor.  

 

Pontus Granström 

Klubbchef Karlbergs BK  

Pontus.granstrom@karlbergsbk.se 

070-662 57 75 

mailto:Pontus.granstrom@karlbergsbk.se
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Kungsholmstorg 8 
112 21  Stockholm 

0760-140160 
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Stockholm 2020-09-25  Remiss svar  sid 1 

 

 

  Stockholms stad 

  Idrottsförvaltningen 

 

Svar på Föreningsremiss gällande Vinterfotboll tidsfördelning 

 

I första hand förordar Lindhagen FF, som är en renodlad dam- och 
flickförening på Kungsholmen, den gamla fördelningsprincipen 
med en modifiering där man dels prioriterar damelit samt också 
säkerställer en rättvis fördelning mellan herrar och damer på samma 
serienivå. 

Som förening gör vi ett stort arbete med att få flickor mellan 18 - 40 
att fortsätta sitt idrottande även efter ungdomsåren. Därför är det 
viktigt att man fortsätter att tillgodose seniorlagens behov och 
önskemål att träna mer under icke-säsong. Ungdomar ges en helt 
annan möjlighet till att dubbelidrottande och kan därmed välja 
vinteridrotter under vinterhalvåret. Det är viktigt att flickor mellan 
18 - 40 ges möjlighet att utöva sin fotboll året om i 
seniorverksamhet och därmed ges möjligheten att motionera och 
röra sig regelbundet. 

I andra hand förordar vi en modifiering av det nya förslaget till 
fördelningsprioritering enligt följande: 

Modifierat förslag på ny fördelningsprioritering under 
ickesäsong (reviderat gällande tider och jämställdhet) 

 Damelit (allsvenskan, elitettan) 
 Ungdomslag måndag-fredag kl. 16.00-19.00 samt lördag-

söndag kl. 8.00-12.00. 
 Seniorlag måndag-fredag kl. 19.00-22.00 samt lördag kl. 

12.00-18.00, söndag kl. 12.00-22.00. 
Ungdomstider fördelas på samma sätt som under säsong, dock 
baserat på inskickade önskemål. 

Seniorlag fördelas uppifrån och ned enligt nuvarande indelning. 
Dock med särskild tydlighet att damlag och herrlag på samma 
serienivå ska hanteras på ett jämställt sätt (t.ex. dam div 2 och herr 
div 2 skall hamna på samma nivå i fördelningen). 

All rörelse och all idrottsverksamhet, oavsett ålder och tid på 
året, är viktig och bra för folkhälsan, något vi fått ett väldigt  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lindhagen FF 

Kungsholmstorg 8 
112 21  Stockholm 

0760-140160 

kansli@lindhagenff.se 

           Remiss svar  sid 2 

 

starkt kvitto på från FHM under rådande pandemi.  

Vi stödjer också tanken att det är viktigt att antalet uppvärmda 
vinterplaner utökas så att fler önskemål kan tillgodoses och att 
plansituationen i Stockholm bättre tillgodoser de behov som 
finns. 

 

 

På uppdrag av styrelsen 

Christian von Liewen Wistrand 
Lindhagen FF 
sportchef 

 

 

Lindhagen FF är en renodlad dam- och flickförening som bildades 2014. 
Verksamheten bedrivs på Kungsholmen. 

Klubbens seniorlag spelar i Dam Division 2 Östra Svealand. 

Föreningen har ett särskilt fokus på att flickor ska ges möjlighet att fortsätta 
med fotbollen även efter ungdomsåren – så många som möjligt – så länge som 
möjligt. 

 

  

 



NORRTULLS SK 

Remissvar: Vinterfotboll tidsfördelning 

2020-10-04 

Idrottsförvaltningen i Stockholms Stad har lämnat möjlighet till bland andra Norrtulls SK att 

inkomma med synpunkter på förslaget angående Vinterfotboll tidsfördelning. Vi lämnar härmed våra 

synpunkter. 

BAKGRUND 

Förutsättningarna för barn och ungdomar att spela fotboll i Stockholms innerstad är kraftigt 

eftersatta. På vintern är förutsättningarna ännu sämre då flera planer inte underhålls. I samband 

med allt fler spelar fotboll året runt så blir tillgången till anläggningar allt viktigare. Dessutom sker 

fördelningen ofta på godtyckliga grunder och användningen av de bästa tiderna är oftast väldigt 

ineffektiv. 

Bland annat har flera klubbar särskilda avtal med staden under vintern och det är oklart hur dessa 

påverkar stadens uppdrag att ge alla barn och ungdomar lika förutsättningar. Dessutom har 

fördelningen av tider ofta inte skett enligt någon form av rättviseprincip. Staden bekräftar bland 

annat att Hammarby IF tilldelades samtliga tider på Hammarby IP för att de ”ville” ha alla tider och 

för att idrottsförvaltningen ansåg det som ”praktiskt”. Samtidigt innebar detta att en förening fick 

full tillgång till två av stadens tre uppvärmda konstgräsplaner. 

Mot bakgrund av denna situation skrev Karlbergs BK och Norrtulls SK ett gemensamt brev till 

idrottsnämnden inför förra vintern för att försöka få till en förändring. Detta ledde till vissa 

förbättringar samtidigt som en översyn skulle göras där förslaget till tidsfördelningen under vintern 

är en del av lösningen. 

VÅRA SYNPUNKTER 

Nedan följer våra synpunkter på förslaget. 

1. Angående en bristfällig remissprocess 

Stockholms stad har haft nästan ett år på sig att ta fram ett förslag. Förslaget består av två A4-sidor. 

Staden har angett coronaepidimin samt att de inte anser att fördelningen av tider för fotboll på 

vintern är av ”central” vikt. Det har alltså inte varit en prioriterad fråga. 

Vi anser mot bakgrund av hur bristfällig anläggningssituationen är, hur bristfällig hanteringen av 

fördelningen har varit och hur många stora frågor som berörs att detta är en viktig och prioriterad 

fråga för samtliga fotbollsföreningar i Stockholm. 

Att föreningar ursprungligen endast fick nio dagar på sig att inkomma med återkoppling i en komplex 

fråga som består av många olika delar, vilket framgår nedan, är inte rimligt. I synnerhet då ingen som 

helst kontakt eller samarbete skett med föreningar inför att förslaget läggs fram samt att underlaget 

till förslaget är undermåligt. Förslaget som läggs fram saknar helt motivering. 

Vi anser att Stockholms stad bör säkerställa en hög kvalitet i sina remissprocesser för att 

upprätthålla en god demokratisk ordning där medborgarna får en rättvis möjlighet att inkomma med 

sina synpunkter. 

 



 

2. Angående bristfällig återkoppling på frågor 

Vi har efter en förlängning av remisstiden endast haft arton dagar på oss att återkoppla på förslaget. 

Vi har under denna tid haft svårt att få svar från idrottsförvaltningen kring viktiga frågor. Tyvärr har 

dröjsmål på upp till en vecka förekommit vilket kraftigt försvårat för oss. Vi har vid denna remiss 

inlämning fortfarande utestående frågor som vi saknar svar eller återkoppling på. 

Vi har, med anledning av stadens förhalning, begärt en ytterligare förlängning som har avslagits. 

Det ör oroväckande att staden inte säkerställer att remissinstanser får den information som de 

behöver för att kunna ge mer konkret och konstruktiv återkoppling. Remissprocessen är en viktig del 

i ett välfungerande demokratiskt samhälle och underlåtenheten att besvara frågor urholkar på sikt 

förtroendet för staden och systemet. 

Vi anser att Stockholms stad bör säkerställa att stadens medborgare får den information som behövs 

i god tid för att kunna ge staden så bra förutsättningar som möjligt. 

3. Angående bristen på inkludering av föreningar 

Vi konstaterar att Stockholms stad inte valt att hörsamma uppmaningen att involvera Stockholms 

stads samtliga fotbollsföreningar i arbetet med att ta fram en fördelningsprincip för träningstider på 

vintern. Vi tycker det är bekymmersamt att staden inte verkar för inkludering och skapar en miljö där 

föreningar och staden samarbetar i viktiga frågor. 

I skrivelsen från majoriteten i idrottsnämnden anger de att ”det är också viktigt att fördelningen sker 

i dialog med föreningarna och Stockholms fotbollförbund.” Att även fördelningsprinciperna tas fram 

i samråd med föreningarna anser vi vara en självklart. 

Remissen har skickats ut till endast fem föreningar – IF Brommapojkarna, Djurgårdens IF, Hammarby 

IF, Karlbergs BK och Norrtulls SK. Vi anser inte att dessa fem föreningar är representativa för stadens 

föreningar som helhet. Vidare ingår samtliga tre föreningar som redan åtnjuter stora fördelar i form 

av specialavtal med staden. I syfte att få kunskap kring hur detta påverkar stadens övriga barn och 

ungdomar vore det förmodligen mer relevant för staden att samla in synpunkter från andra 

föreningar. 

Vi anser att alla föreningar som berörs av beslut bör inkluderas i processen och att staden på så vis 

verkar för inkludering och samarbete. 

4. Angående förtur för vissa föreningar 

Stockholms stad har föreslagit att föreningar som bidrar ekonomiskt ska få en viss fördelning när 

fördelningen av tider sker. Att vissa föreningar ska få förturer kan strida mot likhetsprincipen i 

kommunallagen och stadens ansvar att säkerställa att alla behandlas lika. I det förslaget som staden 

lagt fram saknas en konsekvensanalys av hur detta påverkar tilldelningen. 

Vi har försökt få fram från staden vilka ekonomiska bidrag som dessa föreningar gör och i sin tur hur 

staden har räknat ut vilka fördelar detta ska innebära. Stockholms stad har inte kunnat redogöra för 

detta. Vi tycker att det är viktigt att staden är transparent och redogör för detta. Detta måste också 

likställas med de ekonomiska insatser andra föreningar gör i samband med betalning av planhyra på 

andra anläggningar. 



De flesta anläggningar har också till störst del finansierats av skattepengar. Att medborgarnas 

skattepengar används på ett ansvarsfullt och likvärdigt sätt är av stor vikt. Det är oklart om 

skattepengarna kommer alla medborgare till godo när särskilda avtal skrivs med enskilda föreningar. 

Vi instämmer också i Stockholms Fotbollförbunds remissvar att det är viktigt att staden säkerställer 

lika möjligheter för alla föreningar att bidra ekonomiskt. 

Vi anser att staden måste redogöra för vilka ekonomiska insatser föreningar gör och vilken fördel, 

om någon, detta bör ge. Vi anser vidare att staden måste ta sitt ansvar och säkerställa att dessa 

avtal är förenliga med likhetsprincipen i kommunallagen och att alla föreningar får lika möjlighet att 

bidra. 

5. Angående delegering av ansvar att fördela träningstider 

På vissa fotbollsplaner såsom Årsta IP och Hjorthagens IP har staden delegerat ansvaret för att 

fördela tider till föreningarna med vilka de har avtal där. Med detta följer en bristande insyn i hur 

träningstider fördelas. Det ger dessutom möjligheter för dessa föreningar att kontrollera vilka 

föreningar som får och inte får hyra tider av dem. 

Enligt likhetsprincipen i kommunallagen har staden ett ansvar att säkerställa att alla får samma 

förutsättningar. Staden kan inte kringgå likhetsprincipen i kommunallagen genom att avtala bort 

tider. Staden bör ansvara för tilldelningen av samtliga tider för att säkerställa en rättvis fördelning 

för alla spelare. 

Vi anser att alla tider, oavsett hur de har kommit till, ska ingå i den fördelning som staden gör för att 

säkerställa en transparent och rättvis fördelning för alla spelare och föreningar. 

6. Angående delegering av ansvar till utbildningsförvaltningen 

Förra året beslutade staden att fotbollsplaner som ligger på skolor inte ska förvaltas av 

idrottsförvaltningen utan av utbildningsförvaltningen. I samband med detta skulle dessa planer vara 

obokningsbara vilket samtidigt innebär att de skulle kunna användas utan kostnad. 

Vi tycker att det är positivt att fotbollsplaner är kostnadsfria året runt. Tyvärr blev resultatet att 

dessa planer i långa perioder kunde vara obrukbara på grund av eftersatt skötsel. Att fixa lampor 

kunde dröja nästan en månad eftersom utbildningsförvaltningen saknar ett särskilt intresse eller 

ansvar för idrotten. 

För medborgarna är det viktigt att vi har en välfungerande förvaltning där anläggningar som 

skattebetalarnas pengar har använts till är väl skötta. Att idrotten har samma motpart året runt är 

en nyckelfaktor för att detta ska fungera effektivt. Vidare är det inte acceptabelt att planer 

finansierade av skattepengar står oanvändbara på grund av misskötsel. 

Vi anser att alla idrottsplaner bör förvaltas av idrottsförvaltningen året runt för att kunna säkerställa 

en välfungerande förvaltning för medborgarna och en effektiv användning av skattepengar. 

7. Angående fördelningen mellan ungdomar och seniorer 

Stockholms stad har föreslagit att ungdomstider ska sträcka sig till 19:30. Under sommarhalvåret 

sträcker sig ungdomstider normalt till 20:30. Idrottsförvaltningen har motiverat detta utifrån deras 

”erfarenhet” men har inte kunnat presentera några konkreta underlag. För att staden ska verka 

transparent och demokratiskt måste staden kunna ge bättre motiveringar. 



Utifrån våra föreningars ”erfarenhet” är vi oförstående för att barn och ungdomstider inte ska 

sträcka sig till 20:30 som under utomhussäsongen. 

Vi anser att en fördelning av tider för barn och ungdomar bör fördelas på samma tider som under 

resten av året. 

8. Angående prioriteringen för Dam Elit 

Vi förstår att förutsättningarna för Dam Elit och Herr Elit att träna skiljer sig åt. Att även Dam Elit ska 

få möjlighet till rimliga träningsförutsättningar ser vi som en självklarhet. 

Däremot är det oklart hur detta kommer att påverka tillgången till vintertider för barn och ungdomar 

generellt och för barn och ungdomar i vissa specifika föreningar. I förslaget från idrottsförvaltningen 

saknas en konsekvensanalys av detta förslag. 

Vi anser att staden måste redogöra föra konsekvenserna av detta förslag för att kunna säkerställa en 

rättvis fördelning för alla barn, ungdomar och vuxna. 

9. Angående det totala behovet av träningstider för vinterfotbollen 

I uppdraget har idrottsförvaltningen ansett att det inte ingår i uppdraget att ta fram underlag för hur 

många planer som ska vara tillgängliga under vintern. 

En av de mest framträdande aspekterna i den skrivelse som gjordes förra året var bristen på ytor 

vilket fick till följd att ytterligare en plan gjordes tillgänglig för spel under vintern. Att detta därmed 

var en nyckelaspekt i den skrivelse som gjordes framgår tydligt. 

Vi anser att staden måste säkerställa att det finns tillräckligt med ytor för vinterfotboll utifrån det 

behov som finns och öppna det antalet planer som erfordras. 

10. Angående bristen på idrottsanläggningar i vissa områden 

Stockholms stad har en väldigt ojämn fördelning av fotbollsplaner vilket framförallt märks i vissa 

områden – särskilt i innerstaden. För att säkerställa lika förutsättningar för alla barn och ungdomar 

att idrotta i sitt närområde är det viktigt att det finns tillgängliga planer inom rimligt avstånd. 

I den mån detta inte finns bör närliggande idrottsplatser användas för att tillfälligt säkerställa en 

rättvis fördelning för alla barn och ungdomar precis som skedde förra vintern. 

Vi anser att Stockholms stad bör säkerställa att alla har möjlighet att idrotts i sitt närområde i 

enlighet med stadens styrdokument. 

11. Angående avsaknad av barnkonsekvensanalys 

Det framgår tydligt av stadens styrdokument att en barnkonsekvensanalys alltid ska genomföras och 

att barn ska få komma till tals. Detta har inte skett genom detta förfarande. 

Vi anser att staden bör följa sina egna styrdokument och ta ansvar ör att alltid genomföra en 

barnkonsekvensanalys i samband med beslut som berör barn och säkerställa att barn har fått 

möjlighet att komma till tals. 

12. Angående noll-taxa 

Under vinterhalvåret gäller inte noll-taxa för barn och ungdomar som spelar fotboll. Detta innebär 

en stor kostnad för föreningar samtidigt som de ger relativt små intäkter för staden. Det orsakar 

dessutom mycket administrativt merarbete för såväl staden som föreningar. 



I andra sporter är perioden utan noll-taxa obefintlig eller väldigt kort. Oftast rör det sig om två 

sommarmånader när de flesta verksamheter ligger nere. Bedrivs verksamhet för dessa idrotter är 

det oftast i form av läger till vilka de kan söka bidrag. Sammanfattningsvis står fotbollen förmodligen 

för majoriteten av alla intäkter som tider som har rätt till noll-taxa vilket medför en väldigt orättvis 

merkostnad för de barn och ungdomar som spelar fotboll. 

Vi anser att staden bör överväga att införa noll-taxa året runt för samtliga idrotter för att säkerställa 

lika villkor för alla idrotter samtidigt som staden troligen har mest att vinna på en välmående och 

hälsosam befolkning än intäkterna från planhyror under vintern. 

13. Angående bristen på uppföljning från föregående års fördelning 

Förra året gjordes ett antal förändringar i hur fördelningen av vintertider skedde. Bland annat 

flyttades ansvaret för vissa planer över till utbildningsförvaltningen, fördelningen på Stadshagens IP 

uppvärmda konstgräs gjordes om, och så vidare. 

I det förslag som har lagts fram saknas någon form av utvärdering av hur dessa förändringar föll ut. 

Ökade användningen av tider på Stadshagens uppvärmda konstgräs plan? Finns det anledning till 

ytterligare förändringar? Hur gick det med de planer som förvaltades av utbildningsförvaltningen? 

Vi anser att staden alltid bör utvärdera och följa upp sin verksamhet och att dessa utvärderingar 

alltid bör inkludera användarna/medborgarna. 

SAMMANFATTNING 

Förslaget till fördelningsprincip för vinterfotbollen från idrottsförvaltningen är tyvärr bristfällig på 

oerhört många plan. Staden har medgett att de inte anser denna fråga som ”central” trots att det 

råder stora orättvisor och oegentligheter i hur tider fördelas. Förslaget tar inte itu med flera viktiga 

frågor och processen har inte varit inkluderande, transparent eller välgrundad och 

konsekvensanalyser är genomgående frånvarande. 

Vidare är det oklart om förslaget är förenligt med likhetsprincipen i kommunallagen då det inte 

säkerställer att alla barn och ungdomar får samma förutsättningar att idrotta. 

Vi anser att följande principer bör ligga till grund för fördelningen av vintertider: 

• Likabehandling av alla spelare – barn, ungdomar och vuxna 

• Likabehandling av alla föreningar 

• Beslut genom samverkan med föreningslivet 

Vi upplever inte att någon av dessa tre principer efterlevs i förslaget. Därmed föreslår vi att 

idrottsförvaltningens förslag till fördelning av vinterfotbollen avvisas och istället att 

idrottsförvaltningen får i uppdrag att: 

(1) Ta fram ett nytt demokratiskt förslag i samarbete med stadens samtliga idrottsföreningar 

(2) Säkerställa att det nya förslaget tydligt och transparent redogör för konsekvenserna av de 

beslut som föreslås och att det är förenligt med likhetsprincipen i kommunallagen 

(3) Säkerställa att en barnkonsekvensanalys har gjorts i enlighet med stadens regelverk och 

barnkonventionen 

 




